
Grundejerforening Langelandsgade  

 

Emne: Bestyrelsesmøde 

 

Dato: Onsdag d 16.nov kl. 18.30 

Sted: Karsten undersøger  

Deltagere: Henning, Karsten, Malene 

Afbud: Ronald 

Referent: Line  

 

Dagsorden: 

 

Referat: 

Pkt.: Emne: Ansvarlig: 

1 Godkendelse af ref. fra sidste møde 
- Referatet fra sidste møde I september er godkendt af alle 

medlemmer.  
 

Line  

2 Nyt fra fmd.  
 

Henning  

3 Nyt fra Kassere  
 

Ronald  

4 Grønne områder v nr. 65 – 79  
- Ud fra de 6 tilbagemeldinger fra husstandene, som har have op 

til læbæltet (husstandene 65-79). Generelt er holdningen at 
husstandene er tilfredse med læbæltet, som det er. De ønsker 
ikke, at det skal klippes ned. Men over tid som træerne vokser, 
kan der blive tale omkring en trimning af toppen af selve 
læbæltet.  
Kommunen har ikke noget at gøre med vedligeholdelsen af 
træer/buske i læbæltet. Det er grundejerforeningen, så står for 
vedligeholdelsen.  
Der bestemmes ved mødet d.d., at på sigt vil der blive trimmet 
i læbæltet.  

 
Hus nr. 99 

- Nr. 99 har kontaktet grundejerforeningen vedr. hjælp til 
fælning af ahornetræ ved stien.  
Det aftales, at dette kan være et projekt til arbejdsdagen.  

Alle  

5 Hunde efterladenskaber (hjemmesiden) 
- Malene vil hænge nogle sedler op ved stierne i området 

omkring hundenes efterladenskaber.  
 

Alle 
 

6 Opfølgning af året 2022  Alle  



- Formanden modtager gerne emner til årets beretning.  
 

7 Evt.  
- Kloakarbejde forventes at blive i vinterhalvåret. Der er kontakt 

med firmaet.  
- Der er 2 steder ved øst stien, som trænger til stenmel. Henning 

tager kontakt til Thomas Nielsen og får et tilbud.  
- Mere sand til sandkassen. Dette kan være en opgave til 

arbejdsdag i 2023. 
- Foreslag til generalforsamling I Marts I uge 11 eller 12.  

 
- Næste møde er d. 2/2 2023 kl. 19 hos Ronald.  

 

Alle  

   

   

 

 


